
Noteringar från höststämma 21 oktober 20L3

1. Stämmans öppnande

2. 16 hus av 28 inklusive fullmakter, var närvarade så stämman var därmed
ej beslutande i några frågor utan enbart informativ.

3. Val avordförande: Göran Lidgren
Val av sekreterare: Ewa Holsti
Val av justerare 2 st: Thomas Lejdestad och Arne Lindqvist

4. Fråga om stämmans behöriga utlysande - ja det var den

5. Fastställande av dagordningen.

6. Rapporter

- SnöröjningsaWalet
Arbetsgruppen som tillsattes i våras vid vårstämman har sett över det
snöröjningsavtal som Dungen har med Trädgårdsfixarna AB.
Arbetsgruppen anser efter jämförelse med andra villaföreningar att det
avtal och uppdrag som företaget är rimligt och föreslår därför att
Trädgärdsfixarna AB sköter snöröjningen även för den kommande
vintersäsongen. Dungen har dock begärt ett tydligare specifikation av de
dagar som skottas och den tid det tagit.

- Samfällighet
Då frågan om vår nuvarande föreningsform som ideell förening har
diskuterats vid flertalet stämmor, beslutades vid vårstämman att vi även
skulle se över den nuvarande föreningsformen. Styrelsen har tagit
kontaktat Villaägarnas riksförbund, Skatteverket och Lantmäteriet.
En eventuell övergång till samfällighetsfrågan skulle innebära en initial
kostnad på 10 000:- och ingen omedelbar fordel jämfort med den
nuvarande. Styrelsen föreslår därför att övergång till en annan
föreningsform ej är tillräckligt starkt.

Synpunkt på att eventuell ytterligare information skall tas fram får lyftas
till vårstämman20L4.

7. Förslag på höststäddag föreslogs till den 9 november. Information går ut
till Dungens medlemmar. Arne Lindqvist beställer container.

B. Övriga frågor
Uppmanar alla att se till att deras garage är låsta då det åter igen varit
inbrott i garagelängorna.


